
Arvoisa puheenjohtaja, valtuutetut ja kokousta seuraavat kaupunkilaiset 

 

Lyhyesti haluan todeta Vasemmistoliiton valtuustoryhmän puolesta, että meidän 
mielestämme kuultujen perustelujen, faktojen ja riskikartoitusten perusteella kaupungin 
on tärkeää ottaa vastaan vuonna 1936 rakennettu elokuvateatterina toiminut Bio 
Huvimylly Soveliuksen apurahasäätiön lahjoituksena. 

Haluamme kiittää Tatu Hirvosta ja Pauliina Vanhataloa ja kaikkia niitä tahoja, jotka ovat 
jo ilmoittaneet olevansa valmiita olemaan mukana Bio Huvimyllyn 
kunnostushankkeessa. 

Raahen kaupungin taloudelliset riskit ovat loppujen lopuksi hyvin vähäiset, vaikka hanke 
kaatuisi, mutta sen sijaan jos ja kun hanke toteutuu, niin sillä on positiivinen vaikutus 
niin kaupungin pito- kuin vetovoimaankin. Kulttuuri on osa ihmisten hyvinvointia ja sillä 
on myönteinen vaikutus myös kaupungin matkailupalveluihin ja sitä kautta myös 
kaupungin talouteen. 

Olen varma, että sinnikkäät raahelaiset saavat vapaaehtoisvoimin ja lahjoituksin 
puhallettua Bio Huvimyllyn uuteen kukoistukseensa ja tila tulee tulevaisuudessa 
palvelemaan kaikenikäisiä kaupunkilaisia monipuolisena kulttuurikeskuksena. Olen 
ymmärtänyt, että mikäli kaupunki ei ottaisi nyt Bio Huvimyllyä vastaan, rakennus jatkaisi 
rapistumistaan, eikä siitä olisi kenellekään mitään iloa. Vasemmistoliiton valtuustoryhmä 
näkee siis, että nyt on viimeinen hetki tarttua toimeen, mikäli haluamme saada 
rakennuksen pelastettua ja samalla myös vahvistaa kaupunkimme kulttuuritarjontaa ja 
pitää huolta Wanhan Raahen kulttuurihistoriallisesti ainutlaatuisesta miljööstä. Olemme 
koko valtuustoryhmänä pohjaesityksen kannalla. 
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